
 

Møde mellem bestyrelse og afdelingerne i BTI 21. november 2022 – i klubhuset i ”parken” 

 

Referat:  

 

1. Velkomst og præsentation  

Deltagere: 

John Madvig 

Flemming Mejlvang (kom lidt senere) 

Arne Pedersen, fodbold 

Anders Engen, fodbold 

Tom Jensen, fodbold 

Christian Engen, fitness 

Anne Dorthe Loven, havkajak 

Maiken, badminton (kom lidt senere) 

Helle Lyngbak, håndbold 

 

2. Bestyrelsen orienterer 

• Første møde, hvor invitation, dagsorden og værtsskab går på skift mellem afdelingerne. Alle 

styregruppemedlemmer fra den arrangerende afdeling har mulighed for at deltage i mødet 

• BTI E-sport er nedlagt. Der er arbejdet for at finde løsninger for at sikre afdelingens overlevelse, men 

det er ikke lykkedes 

• Der arbejdes videre med Tversted Fælled. Næste møde onsdag den 23. november 

• Der afholdes ekstraordinær generalforsamling i Bindslev Ny Musikfestival 30. november. Der er uro 

omkring hvilke arrangementer, der skal arbejdes med. I 2022 har Oktoberfesten givet i 

størrelsesordenen 200.000 kr. i overskud. Musikfestivalen har givet i størrelsesordenen 100.000 kr. i 

underskud. Aftalt, at vi nok skal have sagen op på et afdelingsmøde igen efter den ekstraordinære 

generalforsamling 

• Bestyrelsen har besluttet, at udgifter over 10.000 kr. der ikke er i afdelingernes budget, skal aftales med 

kassereren 

• OK-tanken skal nu rengøres månedligt uden E-sport er med, så ny plan med rul mellem fem afdelinger 

udarbejdes 



• Der er afholdt SU møde mellem hallen og BTI. Afdelingerne opfordres til at øl og vand, der drikkes i 

hallen, købes i Café Tannisbugt 

• Fototavle-opgaven er overtaget af John. Afdelingerne opfordres til at sende situationsbilleder af ledere 

og trænere til John 

• BTI-grillen bliver repareret, og bliver snart klar til brug igen 

• Næste møde mellem afdelingerne arrangeres af badminton: 13. februar 2023 

• Næste bestyrelsesmøde: 18. januar 2023 

• Generalforsamling: 27. februar 2023 

 

3. Kassereren orienterer 

Orienteringen taget til efterretning. 

Husk at indsende budget til Flemming senest 1. marts 2023 

 

4. Styregrupperne orienterer, max 5 min pr. afdeling 

• Badminton 

- Arbejder med medlemsregistrering og kontingentindkrævning 

- Har fundet sponsorer til tøj 

- Afholder stævne i weekenden 26.-27. november 

- Er glad for at have gode trænere 

 

• Fitness 

- Har haft en del medlemsudløb 1. november (periode skubbet pga corona). Der er god opbakning til 

gentegning. 

- Der er indkøbt nyt musikanlæg og ny infoskærm 

- Der er uddannet en ny instruktør 

- Man har haft besøg af halinspektørerne fra Hjørring Kommune 

 

• Håndbold 

- Stor glæde, at der er kommet ”gang i de små” – opstart på U9 håndbold og på Trille-Trolle (2-5 år) 

- Har afholdt afdelingsmøde. Ikke så stort fremmøde, men OK dialog 

- Der kæmpes for at fastholde herreseniorhåndbold i klubben 

 



• Havkajak 

- Vintersæsonen er netop gået i gang – det betyder aktivitet hver anden lørdag i svømmehallen og hver 

anden lørdag på hav, fjord eller å 

- Der er afholdt stormøde i oktober. Her gennemførtes en brainstorm med udgangspunkt i, hvad er godt, 

hvad skal vi have mere af og hvad er skidt. 

- Man føler sig stadig lidt ”corona-ramt”. Corona er kendt for senfølger – og det gælder også i 

foreningslivet 

 

• Tennis 

- Lysmaster er færdigmonteret og der er blus på. Mangler endelig justering 

 

• Fodbold 

- Har haft møde med DBUs konsulent i forbindelse med etablering af at mere formaliseret samarbejde 

med Sindal. Oplægget er, at fodbold op til 10-11 års alderen holdes ”hjemme” i hver sin klub, og at 

man så samarbejder herefter. Der holdes møde med SIF og konsulent igen 8. december 

- Fodbold sælger julekalendere – og det har SIF så ved en fejl også gjort i Bindslev. Det sker vist ikke 

igen       

 

5. Evaluering af Dana Cup indkvartering og Tour de Bindslev 

På initiativ fra fodbold og badminton har der været dialog om, at fodbold, badminton og håndbold fremover 

skal dele en skole til Danacup. Fordele: mere samarbejde på tværs og nemmere at få dækket alle vagter. 

Ulemper: færre penge i kassen. Samtidig har det været drøftet, om håndboldafdelingen skal deltage i Tour 

de Bindslev, og forventeligt bidrage med flere indtægter ad den vej (nye sponsorer, der er knyttet til 

håndboldafdelingen). 

 

Det ser dog ikke ud til at være aktuelt alligevel – fodbold og badminton mener alligevel godt at kunne dække 

en skole selv. 

 

6. Eventuelt 

Ikke noget til referatet       

 

7. Næste Møde - Mandag den 13. februar kl. 19.00 (badminton) 


